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ATTĪSTĪBAS PADOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Sēde attālinātā veidā  

Rīgā 

 
 

2022.gada 23.septembrī          Nr. 4 

 

Sēdi sāk plkst. 10.05 

 

Sēdi vada: Rīgas plānošanas reģiona Attīstības padomes (turpmāk – RPRAP) priekšsēdētājs, Ādažu 

novada pašvaldības domes priekšsēdētājs M.Sprindžuks. 

 

Sēdi protokolē: Rīgas plānošanas reģiona (turpmāk – RPR) biroja administratore G. Martuša. 

 

 

Darba kārtība:    

1. Par Rīgas plānošanas reģiona struktūrshēmas apstiprināšanu (Lēmums Nr.11). 

2. Par Rīgas plānošanas reģiona Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas 2014..-2030.gadam un 

Attīstības programmas 2022.-2027.gadam nodošanu publiskajai apspriešanai (Lēmums 

Nr.12). 

3. Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna izstrādi. 

4. Dažādi. 

 

 

Sēdē ar balsstiesībām piedalās RPRAP locekļi: 

1. Māris Sprindžuks – RPRAP priekšsēdētājs, Ādažu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājs; 

2. Edvards Smiltēns – RPRAP priekšsēdētāja vietnieks, Rīgas valstspilsētas domes 

priekšsēdētāja vietnieks; 

3. Vilnis Ķirsis – Rīgas valstspilsētas domes priekšsēdētāja vietnieks; 

4. Jānis Ozols – Rīgas valstspilsētas domes deputāts; 

5. Justīne Panteļējeva – Rīgas valstspilsētas domes deputāte; 

6. Dainis Turlais – Rīgas valstspilsētas domes deputāts; 

7. Andris Morozovs – Rīgas valstspilsētas domes deputāts; 

8. Juris Žilko – Ķekavas novada pašvaldības domes priekšsēdētājs; 

9. Andrejs Ence – Mārupes novada pašvaldības domes priekšsēdētājs; 

10. Andris Bergs – Olaines novada pašvaldības domes priekšsēdētājs; 

11. Ainārs Vaičulens – Ropažu novada pašvaldības domes priekšsēdētājas 1.vietnieks, Ropažu 

novada pašvaldības domes priekšsēdētājas Vitas Paulānes aizvietotājs (apstiprināts ar 

23.08.2021. Rīgas plānošanas reģiona pašvaldību priekšsēdētāju kopsapulces lēmumu Nr.4); 

12. Raimonds Čudars – Salaspils novada pašvaldības domes priekšsēdētājs; 

13. Linards Kumskis – Siguldas novada pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks, Siguldas 

novada pašvaldības domes priekšsēdētāja Uģa Mitrevica aizvietotājs (apstiprināts ar 

23.08.2021. Rīgas plānošanas reģiona pašvaldību priekšsēdētāju kopsapulces lēmumu Nr.4). 
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Sēdē nepiedalās 1 balsstiesīgais RPRAP loceklis: 

1. Jānis Lediņš – Jūrmalas valstspilsētas domes priekšsēdētāja vietnieks pilsētsaimniecības 

jautājumos. 

 

Sēdē piedalās 13 balsstiesīgie RPRAP locekļi.  

 

Sēdē piedalās:  

Guntis Kampe, SIA "Geltiņi EKO" izpilddirektors; 

Jekaterina Milberga, Jūrmalas valstspilsētas domes Stratēģiskās plānošanas nodaļas vadītāja. 

 

Sēdē piedalās sekojoši Rīgas plānošanas reģiona darbinieki:  

Edgars Rantiņš, administrācijas vadītājs; 

Guna Martuša, biroja administratore; 

Aleksandra Ivanova, juriskonsulte; 

Rūdolfs Cimdiņš, Telpiskās plānošanas nodaļas vadītājs; 

Sabīne Skudra, telpiskās plānošanas speciāliste; 

Katrīna Potapova, attīstības plānošanas un uzraudzības speciāliste; 

Inga Brieze, Projektu vadības nodaļas vadītāja; 

Laila Alksne, galvenā grāmatvede; 

Dace Grīnberga, Reģionālās attīstības koordinācijas nodaļas vadītāja; 

Inese Ozoliņa, komunikācijas speciāliste; 

Daina Šulca, reģionālās remigrācijas koordinatore; 

Ligita Olante, Sabiedriskā transporta nodaļas vadītāja; 

Annele Tetere, Deinstitucionalizācijas projekta vadītāja. 

 

M.Sprindžuks sveic klātesošos ar trešo sēdi 2022.gadā, iepazīstina ar darba kārtību. Nevienam nav 

iebildumu par darba kārtību. 

 

Apstiprina darba kārtību. 

 

M.Sprindžuks piesaka pirmo sēdes jautājumu. Dod vārdu E.Rantiņam. 

     

1. Par Rīgas plānošanas reģiona struktūrshēmas apstiprināšanu (Lēmums Nr.11). 

 

E.Rantiņš sasveicinās, iepazīstina ar sagatavoto lēmumprojektu un struktūrshēmu. Skaidro, ka 

pamatojoties uz 3 amata vietu (Tūrisma speciālists Projektu vadības nodaļā; Komunikācijas 

speciālists un Sociālo jautājumu speciālists, abi amati pa tiešo pakļauti Administrācijas vadītājam) 

izveidi, ir aktualizēta struktūrshēma. Citu izmaiņu nav un lūdz apstiprināt šo struktūrshēmu. 

 

M.Sprindžuks dod vārdu A.Encem. 

 

A.Ence norāda, ka struktūrshēmā ir jāprecizē nosaukums “Pašvaldību priekšsēdētāju Kopsapulce”, 

papildinot to ar vārdu “domju”. Līdz ar to pareizais nosaukums ir: “Pašvaldību domju 

priekšsēdētāju Kopsapulce”. 

 

Pārējie RPRAP locekļi atbalsta A.Ences precizējumu. 

 

E.Rantiņš pateicas par precizējumu, kas tiks iestrādāts struktūrshēmā. 
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M.Sprindžuks aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Pamatojoties uz Rīgas plānošanas reģiona nolikuma 7.punktu un iepazinusies ar Rīgas plānošanas 

reģiona struktūrshēmas projektu, Rīgas plānošanas reģiona attīstības padome, 

Atklāti balsojot:  

vienbalsīgi ar 13 balsīm “Par” (L.Kumskis, J.Panteļējeva, E.Smiltēns, A.Bergs, V.Ķirsis, 

A.Vaičulens, J.Ozols, A.Ence, M.Sprindžuks, J.Žilko, A.Morozovs, D.Turlais, R.Čudars, kas kopā 

pārstāv 857154 iedzīvotājus, kas ir vairāk par 2/3 no Rīgas plānošanas reģionā ietilpstošo 

pašvaldību iedzīvotāju kopskaita), ar 0 balsīm “Pret”, ar 0 balsīm “Atturas”, 

Rīgas plānošanas reģiona Attīstības padome NOLEMJ: 

 

Apstiprināt Rīgas plānošanas reģiona struktūrshēmu. 

 

M.Sprindžuks pateicas par balsojumu. 

 
 

2. Par Rīgas plānošanas reģiona Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas 2014..-2030.gadam un 

Attīstības programmas 2022.-2027.gadam nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Lēmums Nr.12).                

 

M.Sprindžuks piesaka 2.jautājumu un dod vārdu Telpiskās plānošanas nodaļas vadītājam 

R.Cimdiņam un Telpiskās plānošanas nodaļas telpiskās plānošanas speciālistei S.Skudrai. 

 

R.Cimdiņš un S.Skudra. 

Atbilstoši Reģionālās attīstība likuma 16' pantā noteiktajām funkcijām, laikā no 2020.gada augusta 

RPR noritējis darbs pie reģiona vidēja termiņa teritorijas attīstības plānošanas dokumenta - RPR 

Attīstības programmas 2022.-2027.gadam izstrādes, un, pamatojoties uz Latvijā 

īstenoto administratīvi teritoriālo reformu un tās viestajām izmaiņām, laikā no 2021.gada maija 

aktualizēts reģiona ilgtermiņa teritorijas attīstības plānošanas dokuments - RPR Ilgtspējīgas 

attīstības stratēģija 2014.-2030.gadam (turpmāk - Stratēģija 2030). 

Stratēģijas 2030 aktualizācijas procesā respektētas izmaiņas, ko nesusi administratīvi teritoriālā 

reforma, radot jaunu kompaktāku reģiona teritoriālo aptvērumu, koriģējot reģionā ietilpstošo 

pašvaldību sastāvu un veidojot lielākas vietēja mēroga teritorijas. Tajā tiek iezīmētas pašvaldību un 

valsts kopdarbības un RPR, kā kopdarbības organizatora galvenie darbības virzieni ilgtermiņā un 

orientieri, piedāvājot risinājumus to sasniegšanai. Kā politikas dokuments tās ir vadlīnijas, 

ieteikumi, kas parāda esošās un paredzamās nepieciešamības turpmākai politikas veidošanai un 

plānošanai. Reģiona Stratēģijai 2030 pašsaprotami – jānes ilgtspējīgas attīstības redzējums, tādēļ, 

ņemot vērā dokumenta darbības termiņa tuvumu, Stratēģija 2030 papildināta ar sadaļu Reģiona 

ilgtermiņa attīstības vīzija 2050, kurā akcentēta reģiona attīstība Rīgas metropoles areāla mērogā – 

galvaspilsētas funkcionālo reģionu uztverot kā vienotu veselumu. Attiecīgi, attīstības jēdziena 

sapratne ilgtermiņā sevī pamatā ietver tādus atslēgas vārdus, kā pašpietiekamība, taupīgums un 

ilgtspēja. 

RPR Attīstības programma 2022.-2027.gadam (turpmāk - Attīstības programma) izstrādāta 

starpdisciplināri, sadarbībā ar RPR speciālistiem, RPR pašvaldību teritorijas attīstības plānošanas un 

projektu vadības speciālistiem. Attīstības programma nosaka reģiona attīstības prioritātes, 

sasniedzamos mērķus un pasākumu kopumu Stratēģijā 2030 izvirzīto stratēģisko uzstādījumu 

īstenošanai. Dokuments strukturēts 3 sadaļās: Stratēģiskā daļa, Rīcības plāns, Uzraudzības kārtība. 

Stratēģiskā daļa uzskatāmi ataino RPR Attīstības programmas sasaisti ar citiem attīstības plānošanas 

dokumentiem, tostarp reģiona Stratēģiju 2030, tajā izvirzītajem Ilgtermiņa stratēģiskajiem 

mērķiem un prioritātēm, Rīcības virzieniem. Attīstības programmas Stratēģiskā daļa ietver arī tādus 
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atbalsta finansējuma apgūšanai nozīmīgus tematus, kā RPR attīstības centru funkcionālās teritorijas 

un RPR pašvaldību sadarbības virzieni un attīstības projekti. Attīstības programmas sadaļa Rīcības 

plāns ir dokumenta apjomīgākā sadaļa, kas detalizēti ataino reģiona Vidēja termiņa rīcības nodaļā - 

Tematiskās aktivitātes un projekti, kā arī RPR esošās - tematiskās darbības un perspektīvās - 

integrētās darbības nodaļā Rīcības programmas. Attīstības programma paredz risinājumus, kuru 

ieviešana, kopīgi sadarbojoties nacionāla, reģionāla un vietēja pārvaldes līmeņa institūcijām, 

veicinātu RPR teritorijas attīstību atbilstoši RPR plānošanas dokumentos izvirzītajiem 

stratēģiskajiem uzstādījumiem. Attiecīgi dokuments ietver trešo sadaļu - Uzraudzības kārtība, kas 

nosaka attīstības programmas ieviešanas uzraudzības procesa organizāciju, formu, atbildīgos un 

uzraudzības rādītājus, lai novērtētu RPR ilgtermiņa un vidēja termiņa attīstības prioritāšu progresu, 

kā arī Rīcības programmu izpildi un nepieciešamības gadījumā aktualizētu Attīstības programmā 

noteiktās aktivitātes. 

 

M.Sprindžuks pateicas par detalizēto ziņojumu R.Cimdiņam un S.Skudrai. Aicina uzdot 

jautājumus. 

 

Jautājumi netiek uzdoti.  

 

M.Sprindžuks aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Iepazinusies ar aktualizētās Rīgas plānošanas reģiona Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas 2014.-

2030.gadam projekta un izstrādātās Attīstības programmas 2022.-2027.gadam projekta redakcijām, 

Rīgas plānošanas reģiona attīstības padome, 

Atklāti balsojot:  

vienbalsīgi ar 13 balsīm “Par” (L.Kumskis, J.Panteļējeva, E.Smiltēns, A.Bergs, V.Ķirsis, 

A.Vaičulens, J.Ozols, A.Ence, M.Sprindžuks, J.Žilko, A.Morozovs, D.Turlais, R.Čudars, kas kopā 

pārstāv 857154 iedzīvotājus, kas ir vairāk par 2/3 no Rīgas plānošanas reģionā ietilpstošo 

pašvaldību iedzīvotāju kopskaita), ar 0 balsīm “Pret”, ar 0 balsīm “Atturas”, 

Rīgas plānošanas reģiona Attīstības padome NOLEMJ: 
     

1. Nodot aktualizētās Rīgas plānošanas reģiona Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas 2014.-

2030.gadam un izstrādātās Attīstības programmas 2022.-2027.gadam projektu redakcijas 

publiskajai apspriešanai. 

2. Publiskās apspriešanas periodu noteikt no 2022.gada 10.oktobra līdz 2022.gada 

11.novembrim.  

3. Sabiedrības līdzdalību apspriešanā organizēt saskaņā ar Paziņojumu par publisko 

apspriešanu. 

4. Lēmumu un Paziņojumu par Rīgas plānošanas reģiona aktualizētās Ilgtspējīgas attīstības 

stratēģijas 2014.-2030.gadam un izstrādātās Attīstības programmas 2022.-2027.gadam 

publisko apspriešanu publicēt Rīgas plānošanas reģiona interneta vietnē, nosūtīt Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai, Vides pārraudzības valsts birojam, 

plānošanas dokumentu izstrādes Vadības grupai un Rīgas plānošanas reģiona 

pašvaldībām.  

5. Izstrādātās plānošanas dokumentu projektu redakcijas ievietot Teritorijas attīstības 

plānošanas informācijas sistēmā (TAPIS). 

 

 

M.Sprindžuks pateicas par balsojumu. 
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3. Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna izstrādi.                

 

M.Sprindžuks piesaka 3.jautājumu un informē, ka vairākas pašvaldības ir saņēmušas SIA "Geltiņi 

EKO" vēstuli, kuru parakstījis valdes priekšsēdētājs Imants Stirāns. Būtība ir tāda, ka paredzēts 

izveidot Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionu, kurā ietilpst Rīgas un Jelgavas 

valstspilsētas pašvaldības, kā arī Aizkraukles, Ādažu, Bauskas, Dobeles, Jelgavas, Ķekavas, 

Mārupes, Ogres, Olaines, Ropažu, Siguldas un Salaspils novada pašvaldības. Tātad daļa Rīgas 

plānošanas reģiona pašvaldību, neietilpstot Jūrmalai, un klāt nāk Aizkraukle, Jelgava un Jelgavas 

novads, Dobele, Ogre un Bauska. Saskaņā ar atkritumu apsaimniekošanas likumu līdz 2023.gada 

30.jūnijam atkritumu apsaimniekošanas reģionā ietilpstošās pašvaldības izstrādā atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālo plānu. Īpašs uzsvars ir uz bioloģiskas izcelsmes atkritumiem, kas 

saistīts ar Eiropas Savienības regulām. Ir jāsaprot kā organizēt šo darbu – vai šī plāna izstrādi 

organizē plānošanas reģions, kaut gan puse šo pašvaldību neietilpst Rīgas plānošanas teritorijā, vai 

uzticēt to darīt SIA "Geltiņi EKO". Otra jautājuma puse ir tā finansēšana, kā veidot finansēšanas 

modeli. SIA "Geltiņi EKO" aicina pašvaldības nekavēties un uzsākt ātrāk darbības, un, ka SIA 

"Geltiņi EKO" ir gatavs sniegt nepieciešamo atbalstu, ja tāds ir nepieciešams šāda plāna izstrādei. 

Informē, ka ir sazinājies ar SIA "ZAAO" un īsi informē par Vidzemes pieredzi. Jautā, vai kolēģiem 

ir kādi priekšlikumi, kā šajā jautājumā virzīties tālāk, jo šī ir pirmā diskusija. Dod vārdu SIA 

"Geltiņi EKO" izpilddirektoram G. Kampem.  

 

G.Kampe sasveicinās un saka, ka laiks strauji virzās, un, ka pārējie reģioni ir sākuši šo plānu 

izstrādi, un, ka pat tiek jau veiktas sabiedriskās apspriešanas. Šim reģionam bija problēma, ka nebija 

zināmas robežas, tāpēc šis plāns ir diezgan iekavējies. Šis reģions atšķiras arī ar to, ka šajā reģionā 

ir 2 (divi) poligoni – SIA "Geltiņi EKO" un Jelgavas poligons, tāpēc ir jāiesaista arī šis otrs 

poligons, jo SIA "Geltiņi EKO" to nevar darīt vieni, arī, tad, ja pašvaldības to tam būtu deleģējušas. 

Iespējams, ka tās varētu būt kādas jaunas darba grupas, kurās piedalās šīs te visas pašvaldības. 

Ierosina, ka ir jādeleģē kādam to organizēt. Par apmaksu arī jādomā, iespējams, ka to var maksāt 

iedzīvotāji proporcionāli vai maksā šie poligoni. Informē, ka poligoniem ir tiesība šī plāna izstrādi 

iekļaut iekšā tarifā. Uzskata, ka ir arī daudzi neskaidri jautājumi, piemēram, kas uzņemas atbildību. 

Saka, ka SIA "Geltiņi EKO" šis ir svarīgs jautājums, jo vidējā termiņa stratēģija iet uz beigām. 

Ieskicē iespējamos modeļus šajā jautājumā. Pateicas par uzmanību. 

 

M.Sprindžuks saka, ka šodien lēmumu nepieņemam, bet jāsaprot, kurš to dara – vai plānošanas 

reģions uzņemas iniciatīvu, vai mēs vēršamies pie citiem plānošanas reģioniem, kuru pašvaldības ir 

iesaistītas, vai vēršamies pie šiem 2 (diviem) poligoniem, saprotot, ka poligoniem ir centrālā loma 

šajā jautājumā, jo iepriekš minēto pašvaldību atkritumi nonāk šajos poligonos. Jautā RPRAP 

locekļiem idejas par darba organizāciju. Uzsver, ka šī funkcija ir reģionāla, bet neatbilstība ir liela 

teritorijās. Saka, ka no visām pašvaldībām būs vajadzīgs lēmums, kā mēs šo darbu organizējam. 

Dod vārdu E.Rantiņam. 

 

E.Rantiņš ierosina, ka Rīgas plānošanas reģions var saorganizēt šo pirmo sanāksmi ar pašvaldībām, 

reģioniem un abiem poligoniem, lai varētu diskutēt par šo jautājumu, kur varētu vienotos par 

tālākām darbībām. 

 

M.Sprindžuks saka, ka tad visas puses būtu aptvertas. Jautā vai RPRAP locekļiem nav iebildumu, 

ka Rīgas plānošanas reģions uzņemas šo sākotnējo iniciatīvu sarunu uzsākšanai šajā kopējā 

jautājumā, lai visus iesaistītos uzaicinātu tikties kopā.  
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G.Kampe piedāvā tikšanās vietu SIA "Geltiņi EKO", lai visi pirmajā reizē varētu sanākt kopā un 

satikties pie kopējā sarunu galda. 

 

M.Sprindžuks dod vārdu J.Žilko. 

 

J.Žilko pateicas SIA "Geltiņi EKO" par vietas - galda piedāvāšanu. Atbalsta priekšlikumu, ka 

reģionam ir jābūt iniciatoram, un pamato viedokli, kāpēc tas nav labi, ja to dara komersants, un, ka 

reģionam ir iespēja noturēt balansu, kā arī uzņemties sākotnējo vadību. 

 

G.Kampe saka, ka arī, ja poligoni izstrādās plānu, tad tik un tā apspriešanas būs katrā pašvaldībā. 

Lai plānu pieņemtu, katrai pašvaldībai tas būs jāatbalsta, līdz ar to liela loma šajā jautājumā ir katrai 

konkrētai pašvaldībai.  

 

M.Sprindžuks pateicas G.Kampem par sniegto informāciju. Apkopojot sniegtos viedokļus, 

RPRAP vienojas, ka Rīgas plānošanas reģions organizē un uzņemas pirmo iniciatīvu, sasaukt kopā 

visas iesaistītās puses šajā jautājumā, un ka iespējamā norises vieta varētu būt SIA "Geltiņi EKO". 

 

 

4. Dažādi.                 

 

M.Sprindžuks iepazīstina ar 4.jautājumu, kas saistīts ar amatu savienošanu. Aicina RPRAP locekli 

R.Čudaru informēt par šo jautājumu. 

 

R.Čudars sasveicinās un informē par situāciju, kas saistīta ar amatu savienošanu, ka RPRRAP 

loceklim ir nepieciešama amatu savienošana ar amatu jebkurā biedrībā vai sabiedriskā organizācijā, 

un pat politiskajās organizācijās.  Skaidro, ka viņam bija sarakste ar Korupcijas apkarošanas un 

novēršanas biroju (turpmāk – KNAB), ka pie speciālajiem amatiem likumā “Par interešu konflikta 

novēršanu valsts amatpersonu darbībā” nav norādīts plānošanas reģiona loceklis, līdz ar to piemēro 

vispārējo formulēju par amatpersonām. Uzskata, ka situācija ir dīvaina, jo iznāk, ka viņam ir jālūdz 

atļauja ieņemt partijas “Vienotības” valdes locekļa amatu, saskaņā ar šo KNAB viedokli. Informē, 

ka ir konstatējis, ka likums ir nepilnīgs šajā jautājumā, un KNAB šo likumu piemēro formāli, tāda ir 

situācija. 

 

M.Sprindžuks saka, ka visi RPRAP locekļi ir politiskas personas, no dažādām partijām un ieņem 

amatus politiskās biedrībās vai citās sabiedriskās organizācijās, un sanāk, ka mums ir jālemj par citu 

politisku personu. Līdz ar to jāsasauc RPR Pašvaldību domju priekšsēdētāju kopsapulce, lai risinātu 

šo jautājumu. Ierosina, ka tad visiem ir jālemj par visiem vai gandrīz visiem, jo gandrīz visi ieņem 

amatus paralēlās organizācijās. Skaidro RPR Pašvaldību domju priekšsēdētāju kopsapulces sastāvu 

un RPRAP sastāvu un darbības pamatprincipus. 

 

A.Ivanova papildina, ka šajā gadījumā ir jālemj arī par RPRAP locekļu aizvietotājiem. 

 

M.Sprindžuks pateicas par informācijas papildinājumu. Aicina izteikties, kā rīkoties tālāk – vai 

balsot par visiem (iegūstot informāciju no datubāzēm) vai balsot tikai par R.Čudaru (kam ir 

uzrakstīts iesniegums). Dod vārdu J.Žilko. 

 

J.Žilko uzskata, ka, ja ir iespējas dabūt datus no datu bāzēm, tad tas ir pamats lēmuma projektam, 

un, ka jārīkojas tā, lai likums ir izpildīts, un vienlaikus lūgt ar vēstuli pārskatīt likumu, lai nākotnē 

šo jautājumu sakārtotu. 
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M.Sprindžuks piekrīt J.Žilko priekšlikumam, jo tas nākotnē ļautu izvairīties no šādām 

neatbilstībām, ar ko tagad saskaras RPRAP locekļi. Dod vārdu A.Ivanovai. 

 

A.Ivanova skaidro, ka diemžēl ir vajadzīgi iesniegumi par amatu savienošanu, jo tikai tad RPR 

Pašvaldību domju priekšsēdētāju kopsapulce var lemt. 

 

M.Sprindžuks aicina izsūtīt šādu iesnieguma paraugu, lai ātrāk varētu šo jautājumu sakārtot. Dod 

vārdu G.Martušai. 

 

G.Martuša saka, ka pagājušā gadā iesnieguma paraugs tika nosūtīts, un, ka šo paraugu vajag tikai 

papildināt. 

 

M.Sprindžuks dod vārdu A.Encem. Jautā: “Kam adresēt šo iesniegumu - RPR Pašvaldību domju 

priekšsēdētāju kopsapulcei?” 

 

A.Ivanova atbild, ka šāds iesniegums jāadresē RPR Pašvaldību domju priekšsēdētāju kopsapulcei. 

 

R.Čudars paskaidro, ka likuma nepilnība ir tāda, ka mūsu – Attīstības padomes locekļa amati nav 

iekļauti speciālajā normā, tāpēc ir šī problēma, līdz ar to šis amats (Attīstības padomes locekļa) 

jāsaskaņo ar jebkuru citu amatu. Mēs KNAB varam norādīt, ka Attīstības padomes locekļa amats ir 

jāiekļauj speciālajā normā. 

 

M.Sprindžuks pateicas par diskusiju. Pamatojoties uz izteiktajiem viedokļiem, RPRAP vienojas, 

ka tiks sagatavota vēstule KNAB par Attīstības padomes locekļa amata iekļaušanu speciālajā normā 

un RPR Administrācija sagatavos iesnieguma paraugu par amatu savienošanu un nosūtīs to RPRAP 

locekļiem un to aizvietotājiem. 

 

M.Sprindžuks paziņo par sēdes slēgšanu. 

 

Sēdi slēdz plkst. 11.39. 

 

Pielikumā:  

1. Lēmums Nr. 11 (datne: AP_11_Lem_23.09.2022_Struktura.edoc). 

2. Lēmums Nr. 12 (datne: AP_12_Lem_23.09.2022_Strategija un Programma.edoc). 

3. Iedzīvotāju kopskaita dati (datne: result_20220603_RPR_iedz_sk.xlsx). 

 

         

Sēdes vadītājs –   

Rīgas plānošanas reģiona  

Attīstības padomes priekšsēdētājs   (paraksts)*              M.Sprindžuks 

 

 

Protokoliste      (paraksts)*    G.Martuša 

 

 

 

*DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 
LAIKA ZĪMOGU.    


